
From:
To:
Cc:
Subject: Re: Emmastraat 42-44
Date: Friday, May 15, 2020 3:48:31 PM

Was wat mij betreft “bonus” geweest, het is niet voor niets dat eerdere aanvragen ook niet tot
een positief einde zijn gekomen.

Op 15 mei 2020 om 15:40 heeft > het volgende
geschreven:

Ja zie je, dit vermoeden had ik al. hoofdtransportleidingen mogen volgens mij ook helemaal
niet onder achtererven lopen. Dat zou immers betekenen dat een beheerder niet altijd te
allen tijden bij het hoofdriool kan. Dat kan natuurlijk niet.

Van:  
Verzonden: Friday, May 15, 2020 15:37
Aan: 
CC: 
Onderwerp: FW: Emmastraat 42-44
Beste Collega’s,
Uit de Klic-melding blijkt dat op de achtererf geen transportriool of andere ondergrondse
leidingen zijn.
Dat is een probleem minder.
Groet 




